
Rondvraag Commissie MME d.d. 4 april 2016 

De fractie van GroenLinks heeft een rondvraag ingediend betreffende U-OV-concessie: 

Onlangs kregen we een mail van Koen Warmink van de Verkeerswerkgroep Ondiep (zie 

onder) waarin hij zijn zorgen uit over de transparantie van de procedure voor het vaststellen 

van het vervoersplan in U-OV-concessie en de manier waarop ingediende zienswijzen 

daarbij worden meegenomen. Naar aanleiding hiervan heeft GroenLinks de volgende 

vragen: 

1. Hoe en door wie worden de reacties en zienswijzen van bewoners, bewonersgroepen 

en andere partijen op het concept vervoersplan beoordeeld? 

2. Krijgen de indieners een reactie waarin wordt aangegeven wat er met hun inbreng is 

gebeurd en een onderbouwing daarvan? Waarom wel/niet? 

3. Wanneer kan PS een overzicht krijgen van de  reacties en zienswijzen en hoe en 

waarom deze al of niet tot aanpassingen hebben geleid? 

 


